
LATVIJAS VIEGLATLĒTIKAS SAVIENĪBAS 

VALDES SĒDES PROTOKOLS 

 

2017. gada 11.janvārī        Nr. 1 

Plkst. 17:00 

Park Inn by Radisson Riga Valdemara, Krogus iela 1 

 

Sēdē piedalās:  

Valdes locekļi: G.Zālītis, A.Lūsis, I.Pujāts, J.Upenieks, G.Palameiks,  J.Karavaičiks, G.Peders, L.Beļikova 

Nav ieradušies: A.Smočs, V.Bonders, E.Golts 

Pieaicinātie: D.Miļkevičs, I.Bļusina 

Sēdi vada: G.Zālītis 

Protokolē: I.Klindžāne 

Sēdi atklāj: 17:00 

 

Darba kārtība 

1. Protokola apstiprināšana  

2. Tāmju apstiprināšana IZM prēmijām 2017. gadam; Latvijas Šķēpmetēju kluba vēstule 

3. Klasifikācijas piešķiršana (2016.gads) 

4. E.Misāna vēstule 

5. LVS Gada balva vieglatlētikā 2016 

6. LOV sastāvs 

7. Dažādi 

 

1. 09.11.2016. valdes sēdes protokola apstiprināšana 

Balsojums: par – 8, pret – 0, atturas – 0. 

NOLEMJ: Apstiprināt 09.11.2016. valdes sēdes protokolu. 

 

2. Tāmju apstiprināšana IZM prēmijām 2017.gadam 

2.1. G.Zālītis informē  par izveidotajām tāmēm, izskaidrojot katru pozīciju. 1.tāme: - finansējums paredzēts 

Jaunatnes sporta attīstībai.  

Balsojums: par – 8, pret – 0, atturas – 0. 

NOLEMJ: Apstiprināt tāmi. 

2.2. 2.tāme – G.Zālītis informē, ka ir saņemts iesniegums no Latvijas Šķēpmetēju kluba ar lūgumu 

finansējumu novirzīt šķēpmešanas sektora izbūvei. Šodien saņemta tāme. 

G.Zālītis lūdz LŠK iesniegt pilnu tāmi un saskaņojumus ar Rīgas Domi un Rīgas Tehnisko koledžu. 

Balsojums: par – 8, pret – 0, atturas – 0. 

NOLEMJ: Apstiprināt tāmi. Rīgas Domei, Latvijas Vieglatlētikas savienībai un Latvijas Šķēpmetēju 

klubam tikties 2 nedēļu laikā. Nepieciešamības gadījumā koriģēt tāmi. 

 

3. Klasifikācijas piešķiršana (2016.gads) 

G.Zālītis informē, ka ir sarēķināta klasifikācija par 2016.gadu, kas ir publicēta, lūgums iesūtīt labojumus. 

Balsojums: par – 8, pret – 0, atturas – 0. 

NOLEMJ: Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

4. E.Misāna vēstule 

G.Zālītis informē, ka ir saņemta vēstule no E.Misāna ar lūgumu finansiāli palīdzēt, lai spētu sagatavoties 

jaunajai sezonai. 

J.Karavaičiks uzskata, ka ir jāizskata visas iespējas palīdzēt. 

A.Lūsis informē, ka E.Misānam būs atbalsts arī no Rīgas Domes. 

Balsojums: par – 8, pret – 0, atturas – 0. 

NOLEMJ: Sportistiem, kas izpildījuši normatīvu uz Eiropas čempionātu telpās piešķirt finansējumu 

apmērā mācību treniņu nometnei.  

 

 

 

 



5. LVS Gada balva vieglatlētikā 2016. 

I.Bļusina informē, ka 2017.gada 26.janvārī Multi Kino norisināsies LVS Gada balvas vieglatlētikā 2016 

pasākums, kurā tiks apbalvoti nomināciju uzvarētāji. Lūdz valdi nobalsot par saviem favorītiem. Visi valdes 

locekļi ir laipni aicināti piedalīties pasākumā. 

Balsojums: par – 8, pret – 0, atturas – 0. 

NOLEMJ: Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

6. LOV sastāvs 

D.Miļkevičs ziņo par LOV 2017.gada sastāvu. Ar katru sportistu un treneri ir izrunāts par plāniem, mērķiem 

un problēmām. Ir sportisti ar individuāliem nosacījumiem. 

Balsojums: par – 8, pret – 0, atturas – 0. 

NOLEMJ: Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

7. Dažādi 

7.1. Latvijas Jaunatnes olimpiāde 

J.Upenieks informē, ka Latvijas Jaunatnes olimpiāde būs Cēsīs, bet par vieglatlētikas sacensībām nav 

skaidrības, jo Cēsīs to sarīkot nav iespējams, Valmieras stadions būs ciet. Aicinu rosināt diskusiju, kur vēl 

varētu rīkot.  

G.Zālītis ierosina rīkot Ogrē vai Murjāņos. 

Balsojums: par – 8, pret – 0, atturas – 0. 

NOLEMJ: Meklēt variantus, kur sarīkot Latvijas Jaunatnes olimpiādes vieglatlētikas sacensības. 

 

7.2. Vēstule par Daugavas stadiona manēžu 

G.Zālītis informē par uzrakstīto vēstuli IZM, Rīgas Domei un Daugavas stadionam, sakarā ar stadiona 

rekonstrukciju un vecās manēžas nodrošināšanu līdz jaunas pabeigšanai. Lūdz valdes locekļiem iepazīties un 

iesūtīt savu viedokli un ieteikumus.  

Balsojums: par – 8, pret – 0, atturas – 0. 

NOLEMJ: Valdes locekļiem iepazīties ar vēstuli un elektroniski iesniegt savus priekšlikumus. 

 

7.3. Pasaules U18 čempionāts 

D.Miļkevičs ierosina Pasaules U18 čempionātam noteikt kritēriju, kurš brauks gadījumā, ja normatīvu 

izpildīs 3 cilvēki vienā disciplīnā. Ierosina ņemt vērā labāko rezultātu 2017.gada vasaras sezonā. 

Balsojums: par – 8, pret – 0, atturas – 0. 

NOLEMJ: Ja normatīvu uz Pasaules čempionātu izpilda 3 pretendenti, brauc tie, kuriem ir labāks 

rezultāts 2017.gada vasaras sezonā. 

 

Sēdi slēdz plkst. 18:30 

Valdes sēdes vadītājs         G.Zālītis 

Protokoliste         I.Klindžāne 


